
PROTOKÓŁ NR 15/2019 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 09.12.2019 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Przedstawienie projektu Modernizacji obiektów sportowych w Świerczyńcu. 

Adaptacja terenów pod całoroczny kompleks –sportowo –rehabilitacyjny „Siódemka 

Tychy”.  

2. Przedstawienie projektów uchwał ws. Gospodarki odpadami.  

3. Sprawy bieżące. 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 13 osób, według załączonej listy obecności. Nieobecny 

1 członek  komisji - radny Sebastian Lysko. 

2. Adam Duczmal  – Wójt Gminy Bojszowy. 

3. Marek Kumor – radny niebędący członkiem komisji. 

4. Anna Piecha - inspektor ds. gospodarki odpadami, Inspektor ds. organizacyjnych  

i gospodarki finansowej. 

5. Paweł Kłyk - starszy Inspektor ds. gospodarki komunalnej. 

6. Paweł Kumor – Radca prawny. 

7. Janusz Gwóźdź – mieszkaniec Gminy Bojszowy. 

Przebieg Posiedzenia 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Rady Gminy Bojszowy w Urzędzie Gminy 

Bojszowy i trwało od godz. 16:03 do godz. 18:46. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku 

Publicznego Andrzej Rokowski otworzył posiedzenie komisji, powitał radnych oraz 

przybyłych gości, po czym przeszedł do realizacji porządku posiedzenia.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Rokowski przekazał informację, że przedstawiciele klubu 

„Siódemka Tychy” będą nieobecni na posiedzeniu komisji. W związku z tym postanowiono 



nie podejmować dyskusji nad tematem projektu Modernizacji obiektów sportowych  

w Świerczyńcu. Adaptacja terenów pod całoroczny kompleks –sportowo –rehabilitacyjny do 

czasu kiedy możliwe będzie spotkanie z przedstawicielami klubu „Siódemka Tychy”. 

 

Następnie Pan Paweł Kłyk omówił projekt uchwały „w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego”. Pan Paweł Kłyk poinformował, że konieczność podjęcia 

tej uchwały jest podyktowana zmianami w przepisach prawa wyższego rzędu. Następnie 

przystąpiono do głosowaniu w wyniku, którego komisja jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

 

Ad 2. 

Głos zabrał Wójt Gminy Bojszowy Adam Duczmal, który poinformował, że jesteśmy po 

przetargu na „świadczenie usług odbierania, transportu i zagospodarowania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Bojszowy w okresie od 

01.01.2020 r. do 31.12.2020 r.”. Cena ofertowa poszła w górę i wynosi ponad 2 300 000 zł,  

a w projekcie budżetu Gminy na 2020 rok, mamy przewidzianą na ten cel kwotę 1 750 000 

zł. W związku z tym radnym przedstawiono do analizy propozycję stawek za odbiór 

odpadów. 

Następnie w temacie systemu gospodarki odpadami w Gminie Bojszowy wywiązała się 

dyskusja, w której głos zabierali wszyscy radni członkowie komisji, Wójt Gminy Bojszowy 

Adam Duczmal, przedstawiciele Urzędu Gminy, oraz obecny na posiedzeniu mieszkaniec. 

Podczas dyskusji poruszono m.in. kwestie związane z: 

− koniecznością dostosowania gminnego systemu gospodarki odpadami do zmian  

w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach,  

− zagospodarowaniem (kompostowaniem) odpadów bio-degradowalnych przez 

mieszkańców we własnym zakresie i wpływem tego faktu na opłatę, 

− częstotliwością i sposobem odbioru odpadów od mieszkańców, 

− wysokością stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi  

i odbieranymi w sposób selektywny na terenie nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy. 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji zgłoszono rozwiązania, które zostaną poddane dalszej 

analizie przez pracowników Urzędu Gminny i zostaną przedstawione na następnym 



posiedzenie komisji, na którym komisja powróci do tematu gospodarki odpadami w Gminie 

Bojszowy. 

 

Ad 3. 

Wójt Gminy Bojszowy Adam Duczmal przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnych w trybie bezprzetargowym. Następnie 

przystąpiono do głosowaniu w wyniku, którego komisja jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowała projekt w/w uchwały.  

Następnie przeczytano i przyjęto (stosunkiem głosów: 12 za; 1 wstrzymuję się; 0 przeciw) 

protokół z poprzedniego posiedzenia komisji . Po czym przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 

 


